
Leerverslag 
 
Het 1e semester is voor mij erg rommelig gegaan. In het begin van het 1e semester wist ik 
dan ook niet of sportkunde de goede opleiding voor mij was. Dit komt omdat de praktijkuren 
niet erg goed georganiseerd waren naar mijn mening. Elke week was de praktijk voor mij dus 
aanwezig zijn en de opdrachten maken. Ik had er totaal geen plezier in. De theorie uren vond 
ik daarentegen wel erg leuk en leerzaam. Hier heb ik ook veel geleerd. De manier waarop 
het gebracht vond ik leuk en goed. Hier had ik dan ook vaak zin in.  
De eerste paar opdrachten van sportkunde vond ik nog niet zo leuk. Maar dit is voornamelijk 
het verkennen van sportkunde en het beroep. Ik heb hier zelf niet veel uit geleerd. Ik vind 
het namelijk erg leuk om te organiseren en de manager uit te hangen. Ik denk dat ik mijzelf 
goed kan uiten in de sportkundechallenge, omdat dan de vormen goed naar voren komen. 
Het was eerst dus ook nog niet mogelijk om te kijken of organiseren en managen mijn ding 
is. Ik weet dus dat ik later wel de kant van organiseren op wil. Het liefst het organiseren van 
grote projecten waar veel bij komt kijken. Dit omdat je snel de fout in kunt gaan en hier dus 
veel leermomenten uit haalt. Ik heb wel gemerkt door de presentaties van de alumni’s dat ik 
wil werken met elke doelgroep en niet specifiek een doelgroep. De senioren vind ik wel 
minder leuk, maar ik ben bereid om mij net zo hard voor jongeren als voor senioren in te 
zetten. Het lijkt mij ook leuk om te kijken naar alle mensen. Dus bijvoorbeeld niet naar 
mensen die een beperking hebben. Ik wil er graag voor iedereen zijn. Ik hoop erachter te 
komen dat ik dit in het 2e semester kan bevestigen en mijzelf meer kan uiten.  


